

**Take the Spotlight! Build4Asia Conference Speech Submissions Now Open!** Build4Asia 論壇2025講者招募現已展開!



Are you a forward-thinking leader in green building, construction digitalization, and smart city? In line with this year show's theme, "Charting the Hybrid Landscape for Smart City Advancement" Build4Asia Conference 2025 aims to explore the intersection of green building practices and digitalization in the construction industry.

As part of our commitment to fostering innovation and knowledge sharing, Build4Asia invite industry experts, thought leaders, and practitioners to submit proposals for presentations and panel discussions that align with our conference themes.

Build4Asia一向走在建築、電氣及保安業創新前沿。為響應今年展會主題「智慧城 市發展的多元藍圖」,Build4Asia論壇2025旨在探索綠色建築實踐與建築業數字 化。我們歡迎來自各方的建築業界演講者就這兩大方向提出提出其獨特見解,共同 探索建築界的科技、見解、趨勢! 無論您是從建造業、物業管理或電氣工程等行 業,我們都想聽到您的聲音!

**Showcase Your Expertise in Green Building & Construction Digitalization!** 誠邀您與我們分享可持續及數字化建築專業知識!



## **Build4Asia Conference 2025**

Venue 地點: Asia-World Expo, 亞洲國際博覽館

Date 日期: 15-17 Jul 2025

**Submit Topic** 填寫表格

## Quality Speakers from Last Edition 上一屆專業演講嘉賓



**Ir Dave Chan** Chief Executive of Information, Communications & ATAL Engineering Group



**BBS** Oscar President Hong Kong Institute of Professor, Building Technologies Water and Sanitation Department of Safety



Research Assistant Building Environment Automation and Energy Engineering The Hong Kong



Department of Mechanical and Engineering & CEO The Chinese University of Hong Polytechnic University Kong & CU-Tech Limited



Ir Rocky Lau Vice Chairman of Asian Institute of Intelligent Buildings



Ir Prof Vivien Lu Ir Amund Wong Chairlady General Manager, Executive Committee Energy Institute (Hong Technical Services Kong Branch) Infrastructure

Kong



Mr Emil Yu President The Hong Kong Federation of Airport Authority Hong Electrical and Mechanical

Contractors Limited \*Name listed in alphabetical order 以姓名字母顺序排列

**Key Topics of Interest: Embracing Digitalization and Greener Future** 關鍵議題:迎接數字化與綠色未來

As the construction industry undergoes a significant transformation, driven by advancements in digital technologies and an urgent need for sustainable practices, Build4Asia conference provides a platform for industry leaders, innovators, and experts to share insights and solutions.

由於數字技術的進步與可持續方案的迫切需要,建築業正經歷重大的轉型 Build4Asia論壇將與業界共同探索綠色建築實踐與建築業數字化,為產業領導者、 創新者與專家提供了一個分享見解與解決方案的平台。

## **GREEN BUILDING** 綠色建築專題



The Green Building Track highlights sustainable construction practices and materials. Explore innovative strategies that enhance energy efficiency, reduce carbon footprints, and promote resource conservation. Industry experts will share case studies and trends that demonstrate the impact of green building on healthier communities and a sustainable future.

綠色建築專題重點介紹可持續建設實踐和材料。探索提高能源效率、減少碳足跡和促進資源保 護的創新策略。行業專家將分享案例研究和趨勢,展示綠色建築對更健康社區和可持續未來的 影響。



DIGITALIZATION IN CONSTRUCTION 數字化建築專題

The Digitalization in Construction Track examines the transformative role of technology in the industry. Discover how tools like Building Information Modeling (BIM), IoT, and automation are streamlining processes and improving project management. Gain insights into the innovations driving efficiency and collaboration in modern construction practices.

建築數位化專題探討科技在行業中的變革性作用。了解建築資訊建模 (BIM) 、物聯網和自動 化等工具如何簡化流程並改善項目管理。獲取推動現代建築實踐中效率和協作的創新見解。

Join us in shaping the future of construction and building industry. Your expertise is invaluable to our mission of advancing the industry towards a more sustainable and digitally integrated future.

加入我們的共同塑造建築產業未來!您的專業知識對於我們推動建築業邁向可持 續、數字整合未來至關重要!

> **Submit Your Topic Now** 立即報名

Considering Event Sponsorship? Get in Touch today to find out more! 現正招募贊助商中!立即聯絡我們了解更多!



## CLICK HERE TO DOWNLOAD 點擊下載



informa markets

Want to boost your brand exposure across diverse channels! Contact us now to secure your booth at Build4Asia 2025 your gateway to hybrid opportunities!

想透過多元渠道提升您的品牌曝光率?立即 聯繫我們預留 Build4Asia 2025 展位,全面 覆蓋線上線下營銷渠道!

**Exhibit Now** 立即參展



Hong Kong +852 3709 4981

exhibit@Build4Asia.com